

FORUM 1A

Besluitenlijst forum 1A van 22 mei 2018

Aanwezig:

Voorzitter: Mw. Nieuwland-Rijs
 College: Wethouders M.L. Reijven en J. Nieuwenhuizen
 Ambtenaren: Mw. Späth, dhr. Beumer en dhr. Latuhihin
 Besluitenlijst: Dhr. G.J. de graaf
 Insprekers: -

Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Bodegraven, E.		Kamper, G.J.F		Schoutsen, M.G.C.	
Boer, B. de		Kleef, P.J.M. van		Schuijt, A.M.	
Boer, F.H.A. de		Kloosterboer, A.E.	X	Splinter, M.A.	
Boudewijn, M.S.	X	Koolaard, J.C.		Van Staveren - Pouwels L.C.	X
Bovenkerk, B.J.		Korver, T.M.		Swager, M	
Bovenkerk- v.Oosterom, M.C.				Starre, A. van der	X
Buis, A.J.L.		Mol, J	X	Troostwijk, M.	
Bus, B.		Molenaar, C.T.M.		Verseveld, I. van	
Eijk, S. van	X			Visser, J.D.	
Glas, A.E.		Nieuwland-Rijs, E.		Vliet, K. van der	X
Graaf, H. de		Nijman, G.J.E.	X	Waal, H.J.	X
Hartog, G.N.		Nugteren, W.	X	Wagenaar, R.J.	X
Hoejenbos, B		Rep, G.J.	X	Zee, L.C. van der	
Hofman, J.A.				Zutt, F.J.A	X
Hoogeboom, J.G.	X	Ringers, P		Zuurbier, N.J.	
Iwema, E.		Ruiten, G.F.		Zwart, N.	
Jong, E. de					

FORUM 1A			Komt op Actielijst
	Onderwerp		
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. De live audio-uitzending werkt niet, het forum besluit toch van start te gaan. De griffie zal, indien mogelijk, zorgdragen dat de audio back-up van de vergadering online gezet wordt.	
2.	Besluitenlijst forumvergadering 17 april 2018	De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.	
3.	Toezeggingen en actiepuntenlijst	Na een vraag van CU zegt wethouder Nieuwenhuizen toe dat uitgezocht wordt wat de status is van de motie Wifi in de openbare ruimte. De raad zal schriftelijk op de hoogte gesteld worden. Na een vraag van GL zegt wethouder Nieuwenhuizen toe dat uitgezocht wordt wat de status is van de motie Statiegeld. De raad zal schriftelijk op de hoogte gesteld worden.	X X

		<p>Wethouder Nieuwenhuizen zegt toe dat in de volgende forumvergadering de actielijst geactualiseerd zal zijn.</p> <p>Het forum kan instemmen met het van de lijst afhaken van de afgehandelde onderwerpen.</p>	X
4.	Afdoening ingekomen stukken aan de raad	<p>De griffier zoekt uit of er een telefoonlijst van de medewerkers in de organisatie aan de raad toegezonden kan worden.</p> <p>Het forum kan instemmen met de voorgestelde wijze van afdoening.</p>	X
5.	Mondelinge mededelingen van de commissie sociaal domein	<p>Voorzitter Zutt van de Commissie Sociaal Domein geeft een terugkoppeling van de vergadering van 16 mei. Er is aan de commissie een toelichting gegeven op de gemeentelijke activiteiten die plaatsvinden in De Binding. Verder waren er in deze eerste vergadering van de bestuursperiode nog geen inhoudelijke punten aan de orde.</p> <p>De volgende vergadering is op 13 juni.</p>	
6.	Benoeming collegeleden in Gemeenschappelijke regelingen	<p>Wethouder Reijven zegt toe voor de raadsvergadering te laten weten of het voorstel klopt ten aanzien van de benoeming van collegeleden in GR Geestmerambacht in plaats van raadsleden.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp als <u>bespreekpunt</u> naar de raad van 5 juni kan.</p>	X
7.	Jaarstukken GGD	<p>Vanuit het forum worden er zorgen geuit over situatie rond Veilig Thuis.</p> <p>Wethouder Reijven zegt toe de voortgang van de monitor Veilig Thuis aan de raad terug te koppelen.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp als <u>hamerpunt</u> naar de raad van 5 juni kan.</p>	X
8.	Jaarstukken GR Halte Werk	<p>De VVD geeft aan mogelijk een amendement met zienswijzen over KernPrestatieIndicatoren in te zullen dienen.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp als <u>bespreekpunt</u> naar de raad van 5 juni kan.</p>	
9.	Jaarstukken GR WNK	<p>Wethouder Reijven zegt toe voor de raadsvergadering te laten weten wat het collegebesluit over de besteding van 60% van het participatiebudget bij WNK voor de periode 2018 t/m 2021, inhoudt.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp als <u>bespreekpunt</u> naar de raad van 5 juni kan.</p>	X
10.	Jaarstukken Cocensus	<p>Wethouder Reijven zegt toe uit te zoeken wat de gevolgen qua huurprijs van de verhuizing van Cocensus zijn.</p>	X

		De voorzitter concludeert dat het onderwerp als <u>hamerpunt</u> naar de raad van 5 juni kan.	
		De voorzitter sluit de vergadering om 21.11 uur.	

FORUM 2A

Besluitenlijst forum 2A van 22 mei 2018

Aanwezig:

Voorzitter: Dhr. H. de Graaf
 College: Wethouders A.G.W. Jongenelen en J. Nieuwenhuizen
 Ambtenaren:
 Besluitenlijst: Dhr. J.H. Spaak
 Insprekers:

Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Bodegraven, E.	X	Iwema, E.	X	Schoutsen, M.G.C.	X
Boer, B. de		Jong, E. de	X	Schuijt, A.M.	
Boer, F.H.A. de	X	Kamper, G.J.F	X	Splinter, M.A.	
Boudewijn, N.S.		Kleef, P.J.M. van	X	Van Staveren - Pouwels L.C.	
Bovenkerk, B.J.	X	Kloosterboer, A.E.		Swager, M	
Bovenkerk- v.Oosterom, M.C.		Koolaard, J.C.		Starre, A. van der	
Buis, A.J.L.	X	Korver, T.M.	X	Troostwijk, M.	X
Bus, B.	X	Mol, J		Verseveld, I. van	X
Eijk, S. van		Molenaar, C.T.M.	X	Visser, J.D.	X
Glas, A.E.		Nieuwland-Rijs, E.		Vliet, K. van der	
Graaf, H. de		Nijman, G.J.E.		Waal, H.J.	
Hartog, G.N.	X	Nugteren, W.		Wagenaar, R.J.	
Hoejenbos, B	X	Rep, G.J.		Zee, L.C. van der	
Hofman, J.A.		Ringers, P		Zutt, F.J.A	
Hoogeboom, J.G.		Ruiten, G.F.		Zuurbier, N.J.	
				Zwart, N.	

FORUM 2A			Komt op Actielijst
	Onderwerp		
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering om 20.00uur en heet de aanwezigen welkom.	
2.	Hondenbeleid en losloopgebieden gemeente Langedijk	Fractie Kleurrijk Langedijk overweegt een motie in te dienen (toevoegen losloopgebied) Besluit: Doorgeleiden naar de raad na 5 juni 2018. Indien motie wordt ingediend een bespreekstuk, anders hamerstuk	
3.	Jaarstukken VR NHN	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 5 juni 2018 kan.	

4.	Jaarstukken RUD NHN	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 5 juni 2018 kan.	
5.	Wijziging GR RHCA	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 5 juni 2018 kan.	
6.	Jaarstukken RHCA	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 5 juni 2018 kan.	
7.	Jaarstukken VVI	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 5 juni 2018 kan.	
8.	Jaarstukken Geestmerambacht	De fractie van GroenLinks overweegt een amendement in te dienen De voorzitter concludeert dat het onderwerp als besprekstuk naar de raad van 5 juni 2018 kan.	
9.	Sluiting	De voorzitter sluit de vergadering om 21.10 uur.	